
Város Képviselő-testület
E g é s z s é g ü g y i  é s  S z o c i á l i s  B i z o t t s á g

2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/112, 113, 142 

Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@pmh.biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu

Egyszerűsített jegyzőkönyv
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Jelen vannak:  Dr. Lehel István, a bizottság elnöke
Kecskés László, a Bizottság tagja 
(1-4. napirendnél)
Sólyomvári Béla, a Bizottság tagja
Dr. Tálas - Tamássy Tamás, a Bizottság tagja
(5. napirendig)
Nánási Tamás, a Bizottság tagja

Tarjáni István, polgármester
Szakadáti László, alpolgármester
dr. Kovács András, jegyző
Misurdáné Bugya Katalin, népegészségügyi koordinátor
Czuczor Orsolya, pénzügyi osztály részéről
Zink Olivia, bizottsági referens
Dobosy Gáborné, beruházási ügyintéző

    Karap János, ügyeletvezető
    Dr. Száray Eszter, gyermekorvos
    Somkertné Simon Judit, csoportvezető védőnő

Tóth Attila, a CSSK intézményvezetője távolmaradását jelezte

Dr.  Lehel  István,  az  Egészségügyi  és  Szociális  Bizottság  (továbbiakban:  Bizottság)  elnöke 
köszöntötte  a  jelenlévőket,  megállapította,  hogy  a  Bizottság  határozatképes  és  az  ülést 
megnyitotta. A Bizottság az elnök javaslatára egyhangú 4 igen szavazattal (4 fő bizottsági tag volt  
jelen a szavazáskor) a következő napirendet fogadta el:

1) Tájékoztató az orvosi ügyeleti szolgálat 2010. évi tevékenységéről

2) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2011. évi költségvetéséről

3) Az egyes pénzbeli  és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009.(X.30.)sz. 
rendelet módosításáról

4) A bölcsődés korú gyermekek elhelyezésével összefüggő kérdésekről

5) Biatorbágy Város Önkormányzata 2011. évi intézmény-felújítási programjáról

6) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010-2014. évi ciklusprogramjáról

7) Biatorbágy  Város  Képviselő-testülete  és  szervei  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának 
felülvizsgálatáról



8) Tájékoztató a Polgármester által átruházott hatáskörben 2010. IV. negyedévben szociális 
ügyekben hozott döntéseiről

9) Tájékoztató  a  képviselő-testületi  ülések,  a  lakossági  fórumok,  a  közmeghallgatások, 
valamint  a  városi  nagyrendezvények  internetes-  és  televíziós  közvetítéséről,  a  rögzített 
anyagok archiválásáról

10)Tájékoztató az Egészségház vezetésével összefüggő kérdésekről

11)Egyebek

1.) Tájékoztató az orvosi ügyeleti szolgálat 2010. évi tevékenységéről

Kecskés László megérkezett a Bizottság ülésére.

A Bizottság megtárgyalta az orvosi ügyeleti szolgálat 2010. évi beszámolóját, melyet egyhangú 5  
igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadott. A Bizottság javasolta, hogy  
az önkormányzat keresse fel a közigazgatási területén 50 főnél több munkavállalót foglalkoztató  
cégeket és kezdjen velük tárgyalásokat az ügyeleti finanszírozásba történő bevonásuk érdekében.

2.) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2011. évi költségvetéséről

A Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2011. évi költségvetés-tervezetét.
Kecskés László az Oktatási Bizottság elnöke felé javaslatot kíván tenni arra, milyen módon kapjon 
visszajelzést az önkormányzat a tanulmányi támogatásban (Biatorbágyi Diákokért Közalapítvány,  
Bursa Hungarica ösztöndíjpályázat) részesülő diákoktól az elért eredményeikre vonatkozóan. 
Dr. Lehel István jelezte, hogy az év folyamán meg kívánja tárgyaltatni a Bizottsággal az alapellátást  
végző orvosok számára juttatott fejlesztési támogatás kifizetésének alapját képező rezsiköltségek 
kalkulálásánál felmerülő egyenlőtlenségek kiküszöbölésének módját.

A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal  (5 bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor) 3 millió Ft  
keretösszeg betervezését javasolja az egészségügyi ellátást végzők fejlesztési támogatása céljára.

A Bizottság 4 igen és 1 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az Egészséges  
Biatorbágyért Program esetében a tervezetben szereplő 5 millió Ft helyett 6 millió Ft keretösszeget  
tart indokoltnak.

A Bizottság 3 igen és 2 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolja a  
rendelet szövegének kiegészítését azzal, hogy az önkormányzat teljeskörű pénzügyi átvilágítást hajt  
végre a Polgármesteri Hivatalra és valamennyi önállóan működő, de részben önállóan gazdálkodó  
intézményére kiterjedően. 
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja az  
alábbi  módosító,  a  költségeket  összességében  13  millió  Ft-tal  csökkentő  javaslatcsomag  
beépítését a költségvetés-tervezetbe:

- az intézményfelújítási keretösszeg 3 millió Ft-tal történő csökkentése (így a rendelkezésre  
álló  keretösszeg  20  millió  Ft  helyett  összesen  17  millió  Ft;  részletesen  kifejtve  az  5.  
napirendi pontnál),

- önkormányzati rendezvények lebonyolítása kiadási keretösszegének összesen 5 millió Ft-
tal történő csökkentése,

- alapítványok, egyesületek, szervezetek támogatási keretösszegének összesen 5 millió Ft-tal  
történő  csökkentése  (1-4  vagy  2-3  millió  Ft-ban  megosztva  a  pályázat  útján  és  a  
pályázaton kívül kiosztásra kerülő támogatások között, az utóbbira terhelve a nagyobb  
elvonást). 
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A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a fenti módosító  
javaslatokkal  kiegészítve  támogatja  a  költségvetés-tervezet  elfogadását,  a  költségvetési  rendelet  
megalkotását.

3.)  Az  egyes  pénzbeli  és  természetben  nyújtott  szociális  ellátásokról  szóló  7/2009.(X.30.)sz. 
rendelet módosításáról 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás elhagyta az üléstermet.

A  Bizottság  4  igen  szavazattal  (4  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  a  rendelettervezetet  
elfogadásra javasolta a Képviselő- testületnek.

4.)  A bölcsődés korú gyermekek elhelyezésével összefüggő kérdésekről

Dr. Tálas-Tamássy Tamás visszaérkezett a terembe.

A Bizottság 4 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az  
előterjesztésben foglaltakkal egyetértve nem javasolja a pénzbeli  nevelési támogatás bevezetését  
Biatorbágyon, viszont szükségesnek tartja a bölcsőde megépítését.

Kecskés László távozott a bizottság üléséről.

5.) Biatorbágy Város Önkormányzata 2011. évi intézmény-felújítási programjáról

A Bizottság egyhangú 4 igen szavazattal  (4 fő  bizottsági  tag volt  jelen)  az  intézmény-felújítási  
programot az eredeti,  24.490 ezer Ft végösszegű előterjesztésből az alábbi tételek elhagyásával  
javasolja a Képviselő-testület felé elfogadásra:
- a Kolozsvári úti sportpályát érintő valamennyi felújítási igény (össz. 4 db, összege: 2,41 millió Ft),  
- a fonyódligeti üdülőben ablakcsere (1 millió Ft),
- a Benedek Elek Óvoda Bajcsy-Zs. utcai épületének PVC cseréje (1,2 millió Ft),
- a Karikó János Könyvtár olvasótermének PVC cseréje (750 ezer Ft), valamint 
- a Biatorbágyi Általános Iskola Karinthy utcai épületében az elektromos felújítás folytatása (2,6  
millió Ft).
Ezáltal a Bizottság az intézmény-felújítási program keretösszegeként a tervezett 20 millió Ft helyett  
17 millió Ft-ot javasol meghatározni.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás távozott a bizottság üléséről. 

6.) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010-2014. évi ciklusprogramjáról

Tarjáni  István  polgármester  elmondta,  hogy  várja  a  további  javaslatokat,  észrevételeket  a 
ciklusprogramhoz. 

Dr.  Tálas-Tamássy  Tamás  az  ülésről  való  távozását  megelőzően  átnyújtotta  írásban 
megfogalmazott javaslatait. 

A Bizottság egyhangú 3 igen szavazattal  (3 bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor) javasolja a  
ciklusprogram kiegészítését a térfigyelő rendszer kiépítésével.

A Bizottság egyhangú 3 igen szavazattal  (3 bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor) javasolja a  
vasútállomás és környezete rendezésének beillesztését a ciklusprogramba.

Dr. Lehel István elmondta, hogy Dr. Tálas-Tamássy Tamás írásos javaslatait a Bizottság következő 
ülésén  bocsátja  szavazásra,  a  beterjesztő  személyes  jelenlétében,  annak  szóbeli  kiegészítését 
követően.
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7.)  Biatorbágy  Város  Képviselő-testülete  és  szervei  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának 
felülvizsgálatáról

A Bizottság egyhangú 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az előterjesztett  
formában támogatja a rendelet megalkotását.

8.)  Tájékoztató  a  Polgármester  által  átruházott  hatáskörben  2010.  IV.  negyedévben  szociális  
ügyekben hozott döntéseiről

A Bizottság egyhangú 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta a  
tájékoztatót.

9.) Tájékoztató a képviselő-testületi ülések, a lakossági fórumok, a közmeghallgatások, valamint a 
városi nagyrendezvények internetes- és televíziós közvetítéséről, a rögzített anyagok archiválásáról

Dr. Lehel István megköszönte az írásos tájékoztatót és a Polgármester által tett szóbeli kiegészítést.

10.) Tájékoztató az Egészségház vezetésével összefüggő kérdésekről

A Bizottság tagjai tudomásul vették az Europ-Med Kft. által megküldött írásbeli tájékoztatóban 
foglaltakat.

11.) Egyebek

Misurdáné  Bugya  Katalin  tájékoztatta  a  Bizottságot  arról,  hogy  2011.  évben  HPV  elleni 
védőoltásra  65  fő  jogosult,  melyről  az  érintettek  és  szüleik  írásbeli  értesítést  kapnak.  Az 
oltássorozat 1. fordulójára várhatóan április hónapban kerül sor. 

A  Bizottság  egyhangú  3  igen  szavazattal  (3  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  a  szóbeli  
tájékoztatót elfogadta és kéri a népegészségügyi koordinátort, hogy az idei évben is szervezze meg  
az érintettek számára az oltással kapcsolatos tájékoztató fórumot.
A Bizottság elnöke tájékoztatta a  Bizottságot,  hogy a soron következő ülésen külön napirendi 
pontban  konzultálni  kíván  az  oltóanyagot  szállító  GlaxoSmithKline  Kft.  képviselőjével  a 
felzárkóztató programot illetően.

A  Biatorbágy  és  Környéke  Mozgáskorlátozottak  Egyesületének  képviseletében  Nánási  Tamás 
tájékoztatta a bizottságot arról, hogy a primer prevenció program keretében vállalt előadássorozat 
időben  eltolódik,  2010.  november  helyett  2011.  februárban  indult  és  várhatóan  májusban 
fejeződik be.

Nánási Tamás a feltételek ismeretében nem javasolja az Önkormányzat részére az Új Széchenyi  
Terv keretében meghirdetett akadálymentesítési pályázaton való részvételt.

Dr. Lehel István megköszönte a szóbeli tájékoztatót.

A Bizottság elnöke megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést bezárta.

Biatorbágy, 2011. február 14.

Az egyszerűsített jegyzőkönyvet összeállította:

     Zink Olivia 
           bizottsági referens

           Dr. Lehel István
           Bizottság elnöke
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